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De Nederlandse sportsector is met een green deal bezig. Om overdreven 

regelzucht van de overheid af te wenden en het lot nog enigszins in eigen 

hand te houden, krijgt de sector de kans het heft in eigen hand te nemen 

en zelf met voorstellen te komen om het gebruik van chemie omlaag te 

brengen. Nu ben ik zelf helemaal geen voorstander van een totale ban op 

chemie. Ik redeneer misschien wat naïef dat het ontzettend meevalt wat 

op Nederlandse sportvelden en golfbanen gebruikt wordt, maar als ik het 

Green Deal-document uit 2013 doorlees, dat de basis zou moeten gaan 

vormen voor het convenant tussen de sector en overheid, zie ik vooral heel 

veel defensie. Allemaal redenen waarom een toekomst zonder chemie 

niet zou kunnen. Heel bijzonder, want getuige het beeldmerk op de cover 

komt dit stuk uit dezelfde BSNC-koker als een drie of vier jaar ouder 

rapport, waarin de mening werd gehuldigd dat we nog beter vandaag dan 

morgen de veldspuit in de wilgen zouden moeten hangen. Klaarblijkelijk 

is het voor de deze aannemersclub lastig om op een gefundeerde manier 

een toekomstbeeld te schetsen waarin chemie op afstand wordt gezet. 

Heel bijzonder, want onder de leden zijn tal van partijen die iedere dag 

bewijzen dat het wel degelijk anders kan. Dat laatste is kennelijk al meer 

partijen opgevallen, want de BSNC lijkt zich inmiddels in een stevig tempo 

te vervreemden van de andere stakeholders. De NGF, toch nog steeds 

de vertegenwoordiger van de derde sport van Nederland, is daar een 

treffend voorbeeld van. Wat vooral steekt, is dat de branchevereniging te 

weinig gevoel voor de ontwikkelingen in de sector tentoonspreidt. Het is 

klaarblijkelijk vol gas naar een toekomst zonder chemie of vol gas in de 

remmen. Terwijl beide standpunten natuurlijk niet kloppen. Deze sector 

heeft laten zien dat er heel veel mogelijk is zonder chemie, en als de nood 

aan de man komt kan er natuurlijk nog veel meer. Dus informeer, faciliteer, 

enthousiasmeer en corrigeer af en toe desgewenst een beetje, maar denk 

vooral niet altijd dat je zelf de wijsheid in pacht hebt.  

Als aannemersclub verdien je een belangrijke rol te spelen in het 

krachtenveld, maar realiseer je daarbij wel dat je als belangenvereniging 

niet de sector bent. Opdrachtgevers, sportbonden, maar ook 

waterleidingbedrijven en milieuclubs moeten ook de kans krijgen hun 

rol te spelen. Op dit moment mogen ze weliswaar meepraten, maar 

dan wel onder de condities en voorwaarden van een zich oppermachtig 

wanende belangenorganisatie. Ik hoop dat dit allemaal goed blijft gaan. 

De financiële polsstok van de BSNC is akelig kort; ook wat dat betreft zou 

enige bescheidenheid gepast zijn. Wellicht een treffend voorbeeld is het 

zich terugtrekken van de branchevereniging uit de Dutch Turfgrass Research 

Foundation. 
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